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Inbeslagname dieren  -  Stand van zaken

Heel wat burgers zijn begaan met het dierenwelzijn in Vlaanderen. Vaak melden 
bezorgde Vlamingen een problematische en soms schrijnende situatie van 
dierenverwaarlozing of -mishandeling aan politiediensten of de dienst Dierenwelzijn, die 
tevens controles uitvoeren. Cijfers over het aantal inbeslagnames en de daaropvolgende 
acties geven ons meer inzicht over de huidige tendensen.

1. Hoeveel dieren werden in 2021 en 2022 in beslag genomen? Graag een 
onderverdeling

a) per diersoort;

b) per jaar;

c) per provincie.

2. Hoeveel in beslag genomen dieren werden opnieuw met de eigenaar herenigd? Graag 
een onderverdeling

a) per diersoort;

b) per jaar;

c) per provincie.

3. Hoeveel in beslag genomen dieren werden geëuthanaseerd of naar het slachthuis 
gebracht? Graag een onderverdeling

a) per diersoort;

b) per jaar;

c) per provincie.

4. Hoe interpreteert de minister deze cijfers en de evolutie doorheen de jaren?

5. Zal de minister verder nog initiatieven nemen om dierenverwaarlozing en -
mishandeling tegen te gaan?
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ANTWOORD
op vraag nr. 324 van 3 februari 2023
van ALLESSIA CLAES

Ik verwijs naar mijn antwoord op uw schriftelijke vraag nr. 216 van 21 december 2022. 

Bij de opmaak van de inspectiecijfers wordt geen analyse op provinciaal niveau gemaakt.


